
 Kallelse  till  värdegrundsmöte  IFK  Strömstad  9/6-2024 

 Mötesanteckningar  skrivs  i  rött 

 Varmt  välkommen  till  IFK  Strömstads  möte  som  kommer  handla  uppförande  på  och  kring 
 Strömsvallen.  Styrelseledamot  Linda  Bording  samt  Barn-  och  ungdomsansvarig  Erik  Lek  är 
 sammankallande,  och  mötet  initierades  efter  önskemål  från  våra  ledare  i  P12,  P13  och  P14. 

 Inbjudna  till  mötet  är: 

 ●  Ordförande  i  föreningen 
 ●  Ledare  för  lagen 

 ○  P12 
 ○  P13 
 ○  P14 
 ○  U-laget 

 ●  Matchvärdar 
 ○  Herr  A 
 ○  Dam  A 

 ●  Fritidschefen 
 ●  Fritidsgården 

 Plats:  Stadshuset  (vi  har  frågat  kommunen,  och  återkommer  om  det  blir  ändringar) 

 När:  18.00-20.00  den  9:e  juni 

 Sammanfattning  på  beslut  och  actionpunkter 

 -  Föreningen  kommer  genomföra  projektet  In  or  Outside  the  Box  med  start  under 
 hösten 

 -  Erik  kommer  föreslå  en  vardagskväll  efter  skolstart  som  utbildningsdag  till 
 SISU  som  kommer  komma  till  Strömstad 

 -  En  ledare  från  varje  närvarande  barnlag  ska  delta  tillsammans  med  någon 
 från  föräldragruppen,  styrelsen  och  unga  ledare  kommer  också  delta 

 -  Projektet  tar  formen  av  diskussion  av  olika  situattioner  där  spelarna  lär  sig  om 
 hur  de  kan  agera  på  ett  positivt  sätt 

 -  Föreningen  behöver  bli  strängare  när  det  kommer  till  att  säkerställa  att  det  finns 
 matchvärd  på  Damlagets  matcher 

 -  Matchvärdens  roll  är  utöver  att  välkomna  gäster  också  att  säkerställa  ordning 
 i  publiken 

 -  Vi  uppmuntrar  även  domaren  att  avbryta  matcher  om  kränkningar  sker  från 
 publiken  tills  vi  löst  situationen 

 -  Föreningen  och  Fritidsgården  samverkar  om  att  notifiera  matchvärdar  vid  matcher 
 som  fritidsgårdsungdomar  tittar  på,  särskilt  när  personal  inte  kan  närvara 

 -  Föreningen  önskar  återkoppling  från  kommunen  när  polisinformation  om 
 elsparksanvändande  samt  upprättande  av  cykelställ  ska  genomföras 

 -  Barn-  och  ungdomsansvarig  förlägger  en  del  av  sin  arbetstid  vid  spontanfotboll  samt 
 samverkar  med  fritidsgården  ifall  de  har  möjlighet  att  ansvara  över  andra  gånger  för 
 att  oftare  ha  vuxna  i  närheten  av  spontanidrotten  för  att  försöka  ändra  negativa 
 attityder  i  de  situationerna 



 -  Erik  felanmäler  att  cyklar  har  tagits  in  på  konstgräset 
 -  Erik  sammanställer  och  skickar  ut  mötesanteckningarna 
 -  Mötesdeltagarna  uppmuntras  att  läsa  igenom  och  framförallt  ge  feedback  på 

 konsekvenstrappan  för  vidare  handläggning.  Feedback  skickas  till  styrelsen 

 Dagordning 

 Linda  öppnar  mötet 

 Närvarande: 

 Ordförande:  Ali  Moosavi  Far 
 P12:  Maria  Vänerman,  Helena  Ivarsson,  Magnus  Bording 
 P13:  Alexander  Böhn,  Angela  Sachs 
 P14:  Calle  Bergström 
 Herr  A:  Kristoffer  Tingelholm 
 Dam  A:  Ulrik  Vesterlund 
 Strömstad  kommun  fritidsgården:  Sara  Skärström 
 Barn-  och  ungdomsansvarig:  Erik  Lek 
 Mötets  ordförande  och  styrelseledamot:  Linda  Bording 

 1.  Genomgång  av  det  ursprungliga  mailet 
 Se  bifogat 
 Mötet  tar  en  utgångspunkt  ifrån  mailet  som  inkommit  till  styrelsen  från  ledarna  som  belyser 
 problemen  som  bland  annat  blev  tydliga  på  årets  Daftö-läger  för  7v7-lagen. 

 2.  Genomgång  av  upplägget  för  mötet 
 De  första  punkterna  berör  alla  medan  de  sista  kanske  är  mer  riktade  till  IFKs  egna 
 verksamhet.  Mötesdeltagarna  har  därför  möjlighet  att  lämna  om  det  inte  är  relevant  för  dem. 
 Det  visade  sig  dock  att  samtliga  stannade  hela  mötet. 

 De  första  punkterna  tänker  vi  berör  alla 

 3.  Regler  för  barn-  och  ungdomar  som  är  bland  publik  och  funktionärer,  samt  åtgärd 
 om  någon  inte  följer  dessa 

 a.  Sedan  tidigare  beslut  av  styrelsen  ska  barn  under  13  år  ha  med  sig 
 ansvarig  vuxen 

 b.  Vad  säger  reglerna  angående  matcharrangemang  från  BFF  och 
 kommunen? 

 i.  Kan  vi  spärra  av  bakom  målen  där  problem  har  uppstått? 
 ii.  Hur  säkerställer  vi  att  vi  alltid  har  matchvärdar?  Vad  får 

 matchvärdarna  göra? 
 c.  Hur  kan  vi  samverka  förening/fritidsgård  för  ungdomarna  som  brukar  vara 

 där? 
 Ulrik  berättade  om  upplevelserna  vid  några  damlagsmatcher  under  säsongen: 

 -  En  match  var  det  en  målvakt  i  bortalaget  som  hånades  av  några  ungdomar  i 
 publiken,  så  att  hon  till  slut  gråtandes  avbröt  matchen  och  de  fick  ställa  en  annan 
 målvakt  i  målet 

 -  Sara  var  själv  på  denna  matchen  och  stod  i  ungdomsgänget  under  första 
 halvlek,  och  då  skötte  de  sig.  Andra  halvlek  hade  hon  dock  andra  uppgifter  att 
 sköta 



 -  Jessica  Wellington  gav  ungdomarna  en  redig  uppsträckning  och  bad  om 
 ursäkt  till  det  gästande  laget 

 -  Erik  Sörvik  var  hon  U-laget  veckan  efter  och  pratade  med  dem  om 
 uppförande  då  det  framkommit  att  någon/några  är  spelare  i  laget 

 -  Det  har  inte  blivit  några  följder  från  förbundets  håll 
 -  I  några  andra  matcher  har  ungdomar  hånat  och  varit  negativa  gentemot  våra 

 hemmaspelare,  exempelvis  hånat  när  spelarna  inte  lyckats  helt  i  en  aktion.  Det  har 
 även  varit  incidenter  där  de  retfullt  beträtt  plan 

 -  Linda  uppmuntrar  mötet  och  alla  läsare  att  anmäla  alla  sådana  här  incidenter  till 
 styrelsen,  då  det  är  först  då  som  styrelsen  skulle  kunna  agera  på  incidenterna 

 Behovet  av  matchvärdar  tas  upp: 
 -  Vi  som  matcharrangör  har  enligt  BFFs  reglemente  ansvaret  över  ordningen  i 

 matchen,  men  däremot  finns  inga  krav  på  trygghetsåtgärder.  Kränkningar  står  dock 
 med  som  att  det  inte  får  förekomma 

 -  Ofta  hade  det  nog  räckt  att  en  matchvärd  stod  bredvid  gruppen  ungdomar  för  att  de 
 inte  ska  våga  bete  sig  dåligt 

 -  I  nuläget  är  det  inte  alltid  vi  får  frivilliga  till  att  vara  matchvärdar,  och  då  har  de  ändå 
 inte  tidigare  haft  något  ansvar  över  ordningen  vilket  gör  uppdraget  kanske  lite 
 läskigare 

 -  Actionpunkter 
 -  Som  förening  behöver  vi  vara  strängare  att  matchvärd  finns  på 

 Seniormatcherna,  även  om  det  inte  är  ett  krav  från  förbundet.  Hur  vi  löser  det 
 är  en  fråga  vi  får  jobba  med  men  mötet  kom  med  några  förslag: 

 -  Frivilliga 
 -  Magnus  sa  att  han  kan  vara  det  när  han  är  på  plats  och  kikar 
 -  Det  finns  några  runt  laget  som  brukar  vara  med  vid  matcherna 

 som  kan  tillfrågas 
 -  U-lagsspelare 

 -  Om  vi  ger  dem  ansvar  kanske  de  förstås  allvaret  i  frågan  och 
 kan  stötta  varandra  i  att  inte  bete  sig  illa.  Vissa  av  spelarna 
 kanske  är  de  som  burit  sig  illa  åt,  medan  andra  inte  gjort  det. 
 De  är  dock  i  ungefär  samma  ålder  och  kanske  känner 
 varandra  vilket  skulle  kunna  göra  det  till  en  utslagsgivande 
 metod 

 -  Herr  A-lagspelare 
 -  IFKs  ungdomar  som  betett  sig  illa  i  grupp  vill  ju  sannolikt  en 

 dag  spela  för  vårt  A-lag,  och  därför  vore  det  en  bra  sak  att 
 A-lagspelare  är  dem  som  går  som  matchvärd.  Detta  blir  också 
 ett  sätt  att  A-lagen  gör  saker  tillsammans  vilket  kan  förbättra 
 föreningskänslan 

 -  Nästa  Damlagsmatch  är  den  17:e  juni  och  då  ska  Kristoffer 
 försöka  få  till  att  A-lagsspelare  stannar  efter  deras  träning  och 
 blir  matchvärdar  för  att  lugna  eventuella  händelser 

 Behovet  av  att  stänga  av  vissa  delar  av  Strömsvallen  togs  upp: 
 -  Det  har  framförallt  varit  problem  med  bråkigheter  bakom  ena  målet  vid 

 höjdhoppsmattan 



 -  Det  råder  inga  hinder  för  att  vi  stänger  av  höjdhoppsmattan  och  ser  till  så  publik 
 antingen  är  på  läktaren  eller  bakom  staketet  på  kiosksidan 

 -  Hur  vi  skulle  gå  vidare  med  frågan  behandlades  dock  inte  av  mötet  då  andra  frågor 
 prioriterades 

 Om  det  ska  finnas  konsekvenser  för  ett  visst  beteende  måste  alla  vara  införstådda  med 
 konsekvenserna  så  att  alla  gör  samma 
 Actionpunkter: 

 -  Vi  kan  som  förening  uppmuntra  domaren  att  avbryta  matchen  tills  dess  vi  fått  ordning 
 på/avvisat  ungdomarna  om  de  inte  kan  sköta  sig 

 Hur  kan  vi  samverka,  IFK  och  fritidsgården: 
 -  Fritidsgården  har  öppet  alla  dagar  utan  måndag  och  lördag 
 -  Personalen  uppmuntrar  till  att  gå  och  titta  på  IFK-matcherna  och  då  följer  också 

 personal  ofta  med 
 -  Actionpunkt 

 -  När  ungdomar  från  fritidsgården  kommer  och  kika  på  IFK-matcher,  vore  det 
 bra  om  IFK:s  matchvärd  informeras  om  det,  särskillt  om  fritidsgårdspersonal 
 inte  står  med  ungdomarna 

 -  Övriga  tankar  från  fritidsgården 
 -  De  har  tänkt  att  dra  igång  aktivitetsverksamhet  någon  gång  i  veckan  som  är 

 kostnadsfri.  På  den  aktiviteten  kanske  de  gör  olika  sporter  och  där  kanske 
 IFK  kan  vara  med  på  ett  hörn 

 -  Fritidsgårdens  entré  används  numer  ofta  som  ingång  till  NS-hallen  eftersom 
 NS-hallen  är  låst.  Detta  är  någonting  som  inte  beivras  men  heller  inte  önskas 
 av  fritidsgården,  både  pga  att  de  går  utan  skor  där  inne  och  att  det  ju  är  deras 
 verksamhetslokal 

 4.  Var  får  Elsparkar  vara?  I  nuläget  åks  det  mycket  på  löparbanan  och  ibland  på 
 planerna 

 a.  Har  kommunen  några  regler  vad  som  gäller  på  Strömsvallen? 
 b.  Kan  skyltar  vara  en  bra  idé? 

 Den  allmänna  hållningen  från  IFK  är  väl  att  detta  inte  är  en  fråga  för  IFK,  utan  för  kommunen 
 att  hantera.  Men  samtidigt  behöver  vi  ju  vara  införstådda  med  regler  och  följa  det  som  är 
 bestämt.  Vidare  behöver  vi  se  till  att  sprida  informationen  bland  dem  vi  träffar  när  vi  är  på 
 vallen 

 -  Allmänt  får  en  Elspark  framföras  så  som  en  cykel 
 -  På  Strömsvallen  är  det  cykelförbud  (skylt  finns  på  kioskbyggnaden) 

 -  Fritidsgården  känner  att  information  om  trafikregler  kring  elsparkar  behöver  lyftas  och 
 kommer  därför  bjuda  in  polisen  till  fritidsgården  för  genomgång 

 -  Till  denna  information  kommer  också  föreningar  bjudas  in 
 -  IFK  känner  att  det  snarare  är  användarvänliga  cykelställ  och  informationsskyltar  som 

 behövs:  “det  ska  vara  lätt  att  göra  rätt” 
 -  Cykelställ  finns  på  parkeringssidan  av  NS-hallen  (här  har  det  dock  försvunnit 

 saker  från  IFK-spelare) 
 -  Cykelställ  planeras  att  iordningställas  mellan  entrén  till  fritidsgården  och 

 NS-hallens  éntre  som  vetter  mot  konstgräset 



 -  Actionpunkt 
 -  IFK  önskar  återkoppling  från  kommunen  när  informationstillfälle  och  cykelställ 

 planeras 

 5.  Spontanfotboll  på  vallen  är  fantastisk  kul!  Tyvärr  finns  rapporter  om  att  vissa  inte 
 vågar  gå  till  vallen  pga.  attityden  hos  vissa,  hur  löser  vi  detta? 

 a.  Detta  ligger  nog  utanför  IFKs  område,  men  självklart  ska  vi  som  förening 
 vara  med  och  försöka  se  till  att  miljön  på  Strömsvallen  alltid  är  sådan  att 
 den  är  välkomnande  för  alla,  oavsett  om  vi  har  någon  aktivitet  eller  inte 

 b.  Vi  behöver  nog  dock  ha  en  samverkanspartner  som  vi  vänder  oss  till  när 
 vi  har  något  att  rapportera  angående  detta,  förslagsvis  fritidsgården  eller 
 fritidschefen 

 Ofta,  men  inte  alltid  är  det  ju  IFKs  ungdomar  som  är  på  planen  för  att  spela  spontanfotboll. 
 Detta  är  också  någonting  vi  uppmuntrar  till.  Därmed  kan  vi  som  förening  jobba  med 
 attitydsfrågor  vid  våra  träningar  för  att  uppmuntra  våra  medlemmar  till  att  alltid  uppföra  sig 
 väl. 

 -  P14  lägger  tid  varje  träning  på  våra  4K  för  att  få  spelare  att  uppföra  sig  enligt  dem 
 -  Upplevelsen  är  att  spelarna  är  väl  medvetna  om  hur  de  ska  uppföra  sig  och 

 vad  de  4K:na  innebär 
 -  När  diskussionen  avslutas  är  det  dock  som  att  spelarna  lämnar  sina 

 kunskaper  om  4K  och  beter  sig  ofta  mycket  illa,  och  är  fula  i  mun 
 -  Återigen  önskar  IFK  skyltning  på  Vallen  för  att  det  ska  vara  enkelt  att  visa  vad  det  är 

 som  gäller 
 -  Frågan  är  dock  hur  redo  vi  som  förening  är  att  skriva  ner  exakt  vad  vi  alla  står 

 bakom? 
 -  P13  har  tankar  på  att  skriva  ett  kontrakt  med  alla  spelare  om  att  de  ska  följa  en  viss 

 uppförandekod.  Detta  är  något  som  Alexander  tänkt  att  skriva  själv 
 -  Det  är  ju  detta  vi  önskar  att  vi  kan  ha  en  gemensam  hållning  i  föreningen 
 -  Sedan  går  det  att  diskutera  ifall  det  ska  vara  skriftliga  kontrakt  med  barn 

 -  Det  har  tyvärr  varit  tillfällen  då  cyklar  har  kommit  in  på  konstgräset 
 Actionpunkter 

 -  Barn-  och  ungdomsansvarig  skulle  kunna  belägga  en  viss  del  av  sin  arbetstid  vid 
 sidan  av  planen  vid  tider  då  många  barn-  och  ungdomar  spontanspelar 

 -  Detta  gäller  främst  dagtid,  efter  skoltid  men  före  föreningsaktiviteterna  startar 
 -  IFK  kan  samarbeta  med  fritidsgården  om  att  vissa  gånger  ansvarar  fritidsgården  lite 

 mer  för  spontanidtrotten  medan  andra  gånger  ansvarar  IFK  mer 
 -  Vissa  barn-  och  ungdomar  skulle  kanske  vilja  spela  andra  sporter  än  fotboll 

 och  där  har  fritidsgården  lite  material 
 -  IFK  (Erik)  felanmäler  ingångarna  till  konsgräset  och  uppmärksammar 

 Strömstadslokaler  på  att  cyklar  har  lyckats  tagit  sig  in 



 Nästkommande  punkter  tror  vi  berör  IFKs  verksamhet  mer  specifikt 

 6.  Föreningen  saknar  för  stunden  en  uppförandekod,  vilket  gör  det  svårt  att  veta  vad 
 vi  har  att  förhålla  oss  till.  Till  detta  möte  har  vi  därför  tagit  fram  ett  första  förslag 
 som  finns  att  läsa  på  vår  hemsida  när  du  är  inloggad: 
 https://www.ifkstromstad.se/sida/?ID=494041 

 a.  Vi  går  igenom  förslaget 
 b.  Vi  diskuterar  hur  vi  kan  hjälpas  åt  att  förankra  och  sprida  den 

 -  Vi  behöver  förenkla  texten  kring  språkbruket 
 -  En  sak  att  ha  med  sig  här  är  att  uppförandekoden  bör  kommer  från  värdegrunden. 

 Värdegrunden  i  IFK  Strömstad  kanske  finns,  men  den  är  varken  känd  eller  alla  är 
 överrens  om  samma  text.  Så  där  kanske  vi  har  ett  större  arbete  att  göra 

 7.  Vad  gör  vi  med  barn  som  inte  följer  våra  regler  (behövs  föräldranärvaro  på 
 träningar,  kan  vi  stänga  av  barn  från  träningar,  kan  vi  neka  dem  matcher)? 

 a.  Efter  vårens  utmaningar  har  föreningen  bestämt  sig  för  att  införa  ett 
 förebyggande  arbete  som  vi  går  igenom 

 b.  Inför  detta  möte  har  vi  också  tagit  fram  ett  förslag  till  konsekvenstrappa 
 som  vi  visar  upp 

 c.  För  den  som  vill  förbereda  sig  finns  både  det  förebyggande  arbetet  och 
 konsekvenstrappan  på  länken  ovan 

 d.  Tillsammans  diskuterar  vi  sedan  några  frågeställningar  kring 
 konsekvenstrappan 

 i.  Vad  finns  det  för  för-  och  nackdelar  med  konsekvenstrappan? 
 ii.  Hur  agerar  vi  när  någon  vi  “tycker  om”  bryter  mot 

 uppförandekoden? 
 iii.  Hur  gör  vi  när  det  är  vårt  eget  barn  som  bryter  mot 

 uppförandekoden? 
 iv.  Vad  är  ett  milt,  respektive  kraftigt  brott  mot  uppförandekoden? 

https://www.ifkstromstad.se/sida/?ID=494041
https://www.ifkstromstad.se/sida/?ID=494041


 Barn-  och  ungdomsansvarig:  Först  och  främst  måste  föreningen  anstränga  sig  för  att 
 säkerställa  en  aktivitetsmiljö  där  vi  inte  behöver  använda  oss  av  någon  konsekvenstrappa. 
 Föreningen  har  därför  bestämt  att  vi  kommer  genomföra  ett  SISU  projekt  som  heter  In  or 
 Outside  the  Box.  Projektet  inleds  med  en  utbildningskväll  där  vi  vill  att  ledare  från  samtliga 
 barnlag  som  är  närvarande  på  mötet  ska  närvara,  vi  önskar  också  att  varje  lag  har  någon 
 eller  några  föräldrar  som  deltar  på  kursen,  styrelsen  kommer  vara  representerad  och 
 slutligen  kommer  även  några  Unga  ledare  väljas  ut  för  att  ta  del  av  materialet.  Projektet  är 
 sedan  upplagt  med  diskussionsgrupper  där  spelarna  får  prata  om  olika  aspekter  i  hur  vi  ska 
 uppföra  oss  i  olika  situationer.  SISU  väntar  bara  på  återkoppling  från  oss  i  föreningen  om  när 
 de  kan  komma  och  köra  utbildningen  så  drar  vi  igång 

 -  Actionpunkt 
 -  Återkoppla  till  SISU  att  vi  önskar  att  de  kommer  en  vardagskväll  efter 

 skolstarten  i  augusti 

 Erik  gick  sedan  igenom  vad  som  står  i  förslaget  till  konsekvenstrappan. 

 Vi  fastnade  på  punkten  vad  som  gäller  om  vi  försökt  på  träningar  få  stopp  på  ett  beteende 
 som  bryter  mot  uppförande  koden,  och  meddelat  föräldern  att  de  behöver  komma  med  till 
 träningen  för  att  barnet  behöver  stöd  i  sitt  uppförande.  När  barnet  sedan  kommer  till 
 träningen  utan  föräldern  -  vad  gör  vi  då? 

 -  Flera  mötesdeltagare  ansåg  att  spelaren  i  fråga  då  inte  skulle  få  vara  med  på 
 träningen 

 -  Andra  mötesdeltagare  ansåg  att  vi  inte  skickar  hem  spelare  för  att  föräldrar  inte 
 stöttar  sitt  barn,  men  att  vi  fortsätter  prata  med  föräldern  att  de  måste  närvara 

 -  Input  in  i  diskussionen: 
 -  Om  barnet  inte  nekas  träning  så  blir  det  ju  inte  någon  konsekvens  av 

 spelarens  agerande 
 -  Från  skolan  har  man  sett  att  avstängningar  har  varit  negativt  för  den 

 avstängdes  utveckling,  även  om  det  kan  vara  ett  andrum  för  den  övriga 
 gruppen 

 -  Det  kanske  kan  vara  en  skillnad  i  en  idrottsförening  eftersom  detta  är 
 någonting  barnen  gör  av  sin  egen  vilja  och  inte  är  tvingade  som  i 
 skolan 

 -  Kan  föräldern  till  ett  barn  som  inte  beter  sig  bra  kanske  tvingas  genomgå 
 kursen  In  or  Outside  the  Box? 

 -  P12  hade  för  några  år  sedan  en  trivselcoach  som  hade  hand  om  allting  runt 
 träningen  för  att  se  till  att  spelarna  får  en  bra  upplevelse,  uppgifterna  kunde 
 handla  om 

 -  Se  till  var  vattenflaskorna  står 
 -  Se  till  att  alla  är  samlade  och  redo  för  träningen 
 -  Om  någonting  skulle  inträffa  under  träningen  tar  trivselcoachen  hand 

 om  det  medan  övriga  coacher  fortsätter  med  träningen 
 -  En  fundering  skulle  kunna  vara  ifall  vi  har  Unga  ledare  som  skulle 

 kunna  klara  av  att  vara  trivselcoacher? 
 -  Magnus  har  dokument  om  trivselcoacher 

 -  Om  vi  tänkter  på  en  situation  där  ett  barn  har  retats  eller  blivit  kränkt  av  ett 
 annat  barn  som  blivit  tillsagt  flera  gånger,  då  kanske  vi  behöver  säkerställa 
 det  första  barnets  rätt  att  kunna  delta  i  våra  aktiviteter  utan  negativ  påverkan 



 exempelvis  genom  att  den  som  retar  inte  får  vara  med  om  den  inte  har  med 
 sig  sin  förälder 

 -  I  vissa  fall  kanske  detta  retande  pågår  någon  annanstans  än  på 
 fotbollen,  hur  gör  vi  då? 

 -  Vi  kanske  bör  särskilja  problem  som  stör  gruppens  fotbollsmässiga  utveckling 
 och  problem  där  individer  far  illa,  fysiskt  eller  psykiskt 

 -  Är  det  möjligt  att  ställa  över  ett  barn  i  en  match  för  att  den  inte  betett  sig  på  ett 
 bra  sätt? 

 -  Här  gör  olika  lag  lite  olika  i  föreningen,  generellt  sätt  anmäler  vi  så 
 många  lag  som  möjligt  för  att  alla  barnen  ska  kunna  få  spela  så 
 mycket  matcher  som  möjligt 

 -  Vissa  lag  behöver  dock  ställa  över  spelare  varje  match  och  då  kan  det 
 finnas  olika  kriterier 

 -  Vi  rullar  helst  runt  så  att  alla  får  spela  lika  många  matcher 
 -  För  äldre  barn  kanske  man  väger  in  träningsnärvaron  i  antalet 

 matcher 
 -  Vissa  lag  tar  inte  med  spelare  som  förstör  för  andra  genom  att 

 klaga  på  lagkamraterna 
 -  Vad  ska  en  tränare  göra  när  vi  får  reda  på  någonting  som  har  hänt  tidigare 

 som  bryter  mot  uppförandekoden,  när  vi  själva  inte  var  närvarande? 
 -  Svår  situation  som  sannolikt  hanteras  olika  av  olika  personer,  för  ofta 

 nekar  ju  barn  och  ungdomar  sitt  beteende 
 -  Kan  vi  skapa  en  miljö  där  alla  barn  och  ungdomar  vågar  komma  och 

 prata  med  ledare  eller  prata  med  kamrater  om  saker  som  händer  som 
 de  inte  känner  sig  bekväma  med  vore  det  bra 

 -  Eftersom  vi  kanske  inte  med  säkerhet  kan  veta  att  det  stämmer  så 
 kanske  det  går  att  prata  med  den  utpekade  med  reflektionsfrågor  om 
 hur  hen  skulle  känt  om  situationen  var  den  omvända?  På  så  sätt  får 
 situationen  inga  vidare  konsekvenser,  men  samtidigt  försöker  vi  som 
 ledare  göra  någonting  för  att  dels  stötta  barnet  som  gjort  något  fel, 
 men  också  visa  för  övriga  att  vi  faktiskt  gör  någonting  åt  situationen 

 Som  förening  bör  vi  vara  samlade  och  veta  vad  det  är  som  gäller  i  olika  situationer,  så  att 
 alla  gör  samma.  Det  ska  inte  vara  så  att  spelare  får  ett  budskap  i  en  åldersgrupp  medan  de 
 får  ett  annat  budskap  i  en  annan  åldersgrupp.  Däremot  kan  det  vara  svårt  att  ha  en  fastställd 
 konsekvenstrappa  som  gäller  samma  för  alla  då  mognadsgraden  ändrar  sig  över  tid. 
 Förhoppningen  är  dock  att  vi  ska  kunna  ha  ett  dokument  som  vi  skulle  kunna  ge  till  föräldrar 
 för  att  även  de  ska  vara  införstådda  med  vad  som  gäller  för  att  vara  med  i  IFK. 

 Ett  viktigt  inspel  här  är  dock:  En  konsekvenstrappa  får  aldrig  användas  som  ett  hot  .  I 
 stället  bör  det  ses  som  ett  stöd  för  organisationen  som  helhet  (ledning,  ledare,  spelare  och 
 vårdnadshavare)  så  att  alla  har  en  samsyn  i  hur  vi  hanterar  olika  situationer. 

 Actionpunkter 
 -  Erik  sammanställer  dessa  mötesanteckningar 
 -  Mötets  deltagare  uppmuntras  till  att  läsa  igenom  konsekvenstrappan  som  ni  i  inloggat 

 läge  på  hemsida  hittar  under  “ledare”  -  “policyarbete  gällande  språkbruk/attityd” 



 -  Kom  med  feedback  kring  hur  vi  kan  använda  konsekvenstrappan  för  vidare 
 handläggning.  Feedbacken  skickas  till  styrelsen@ifkstromstad.se 

 8.  Kvarvarande  frågeställningar  i  det  ursprungliga  mailet 
 a.  Rätten  att  skicka  hem  barn  pga.  upprepade  förseelser 

 i.  Konsekvenstrappan 
 b.  Språkbruk  på  plan  och  även  i  chattgrupperna  som  används  inom  IFK 

 (svordomar  och  nedsättande  kommentarer) 
 i.  Uppförandekoden 

 c.  Fokusering  och  närvaro  på  träningar  (göra  sitt  bästa,  inte  störa  träningar, 
 lyssna  på  instruktioner) 

 i.  Genomgång  av  förbundets  riktlinjer 
 ii.  Vad  är  rimlig  kravnivå  på  fokus? 

 1.  Hur  väger  vi  in  koncentrationsförmåga,  mognad? 
 iii.  Hur  gör  vi  när  andra  drabbas  av  ett  förstörande  beteende? 

 Denna  punkt  hann  vi  aldrig  komma  fram  till 

 En  förutsättning  för  att  vi  ska  kunna  vända  detta  är  att  vi  agerar  i  enad  trupp.  Vi  måste  skapa 
 en  åtgärdsplan  som  alla  ledare  i  samtliga  lag  ska  kunna  förhålla  sig  till  och  falla  tillbaka  på 
 när  det  inte  går  som  det  ska  med  spelare  i  deras  lag. 

 Övriga  punkter  som  togs  upp  på  mötet 

 -  Hur  ser  organisationen  ut  i  våra  olika  lag? 
 -  För  den  intresserade  finns  det  klara  riktlinjer  hur  organisationen  ser  ut,  vi  är 

 dock  inte  särskilt  bra  på  att  följa  upp  hur  det  efterföljs 
 -  Föreningen  kan  bli  tydligare  med  riktlinjerna  och  uppföljning 

 -  Handbollen  gick  igenom  ett  stort  värdegrundsarbete  för  7-8  år  sedan 
 -  Därifrån  kanske  vi  kan  få  inspiration? 
 -  Exempelvis  krävde  de  namn  på  varje  position  som  organisationen  krävde 
 -  De  hade  också  SHKs  10  gyllene  regler  som  delades  ut  till  alla 

 -  10  enkla  regler  om  hur  de  skulle  uppföra  sig 
 -  Sara  har  dokumentationen  från  det  arbetet  om  vi  skulle  vara  intresserade 

 -  Strömstads-andan  är  ett  projekt  som  drevs  för  några  år  sedan  som  syftade  till  att 
 samtliga  föreningar  inom  Strömstad  kommun  skulle  ha  en  gemensam  värdegrund  så 
 att  spelare  som  deltar  i  olika  idrotter  får  samma  upplevelse  och  bemötande  oavsett 
 var  de  än  vänder  sig  i  kommunen 

 -  Det  är  en  god  tanke  men  den  lades  på  is  när  Kurt  slutade  som  fritidschef  då 
 han  var  drivande  i  projektet 

 Vi  tackar  alla  mötesdeltagare  för  ert  engagemang  för  att  försöka  göra  IFK  Strömstad  till  en 
 tryggare  förening. 

 Vid  tangenterna 
 Erik  Lek 


